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«Μπορείτε να ρωτήσετε τους επενδυτές γιατί δεν
έχουν πετάξει ακόμα τα υδροπλάνα»

2023/01/29 14:40 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Σε μια πρόσφατη εκδήλωση συναντήσαμε κυβερνητικό στέλεχος που παρακολουθεί
την πορεία του εγχειρήματος «υδροπλάνα στην Ελλάδα» και τον ρωτήσαμε 
«πότε θα πετάξουν τα υδροπλάνα;».

Μας απάντησε ότι «υδατοδρόμια υπάρχουν» και ότι καλό θα ήταν αυτό το ερώτημα 
να γίνει στις εταιρείες που φιλοδοξούν να επιχειρήσουν.

Από την πλευρά τους, οι εταιρείες εμφανίζονται διατεθειμένες να ξεκινήσουν κάποια
δρομολόγια εφόσον είναι αδειοδοτημένος ένας ικανός αριθμός υδατοδρομίων.

Το ζήτημα παρακολουθεί και το Μέγαρο Μαξίμου και μάλιστα, όπως
πληροφορηθήκαμε, σχετικά πρόσφατα διεξήχθη και ευρεία σύσκεψη με 
αρμόδιους κυβερνητικούς φορείς και στελέχη των εταιρειών υδατοδρομίων.

Κοινή βούληση αποτελεί ο εγκαινιασμός πτήσεων, ωστόσο πρόκειται για μια «νέα
αγορά», η οικονομική βιωσιμότητα της οποίας δεν θεωρείται «δεδομένη» και 
μένει να αποδειχθεί.

Πάντως, εδώ που έχουμε φτάσει και έπειτα από τόσα πολλά χρόνια νομοθετικών
πρωτοβουλιών, καλό είναι να πετάξουν, εκ νέου, τα υδροπλάνα στην Ελλάδα, κυρίως
σε νησιωτικές περιοχές που «διψούν» για περισσότερες επιλογές μετακίνησης. 
            


